

## Appointment of College Administrators 任命書院行政與學術人員

#### Re-appointment of Dean of Students of College 續任書院輔導長

Professor JONG Siu-yung Morris of the Department of Curriculum and Instruction was re-appointed as Dean of Students for a term of office from 1 August 2025 to 31 July 2027. 課程與教學學系莊紹勇教授獲書院續任為輔導長,任期由二零二五年八月一日至二零二七年七月三十一日。

## Re-appointment of Associate Dean of Students of College 續任書院副輔導長

Professor CHAN Wan-yi Renee of the Department of Paediatrics and Dr CHENG Man-chuen of the Department of Mathematics were re-appointed as Associate Dean of Students for a term of office from 1 August 2025 to 31 July 2027.

兒科學系陳韻怡教授及數學系鄭文銓博士獲書院續任為副輔導長,任期由二零二五年八月 一日至二零二七年七月三十一日。

### Re-appointment of Dean of General Education of College 續任書院通識教育主任

Professor AU Wing-tung Winton of the Department of Psychology was re-appointed as Dean of General Education for a term of office from 1 August 2025 to 31 July 2027.

心理學系區永東教授獲書院續任為通識教育主任,任期由二零二五年八月一日至二零二七年七月三十一日。

# Re-appointment of Associate Director, Lee Woo Sing Hong Kong History Resource Centre of College 續任書院李和聲香港歷史資源中心副主任

Professor CHEUNG Hiu-yu Jack of the Department of History was re-appointed as Associate Director, Lee Woo Sing Hong Kong History Resource Centre for a term of office from 1 August 2025 to 31 July 2027.

歷史系張曉宇教授獲書院續任為李和聲香港歷史資源中心副主任,任期由二零二五年八月一日至二零二七年七月三十一日。